



شركة الصناعات الهندسية الثقيلة وبناء السفن ش.م.ك (عامه)

Heavy Engineering Industries & Shipbuilding Co. K.S.C (Public)

Date: 14th January 2025

Reference: CM/AR/006/2025

التاريخ : 14 يناير 2025

إشارة : CM/AR/006/2025

To: Bursa Kuwait

Greetings,

المحترمين

السادة / شركة بورصة الكويت

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Supplementary Disclosure
regarding BOD Meetings:

الموضوع: إفصاح عن معلومات جوهرية - إفصاح مكمل

بشأن عقد إجتماع مجلس الإدارة:

Reference to Our disclosure dated 9/1/2025 ref # CM/AR/005/2025 & article No. (7-8) "Listed Company Obligations" of Bursa Kuwait rulebook.

بالإشارة إلى إفصاحنا المؤرخ في 9/1/2025 إشارة رقم CM/AR/005/2025) وإلى المادة (7-8) "إلتزامات الشركة المدرجة" من كتاب قواعد البورصة.

We would like to inform you that The BOD on His Meeting held today, Tuesday 14 January 2025 at 1:00 pm has Approved for the acquisition of 75% of M/s Gulf Sky Factory Company to produce pressure vessels W.L.L in the Kingdom of Saudi Arabia & to start the process to obtain the formal approvals from the official Authorities.

نحيطكم علماً بأن مجلس الإدارة في إجتماعه الذي عُقد اليوم الثلاثاء الموافق 14 يناير 2025 قرر الموافقة على الإستحواذ على نسبة 75% من شركة مصنع سماء الخليج لإنتاج أوعية الضغط العالي ذ.م.م بالمملكة العربية السعودية والبدء في إجراءات الحصول على الموافقات من الجهات المختصة .

Yours Sincerely

وتفضلوا بقبول وافر التقدير والاحترام،،،

مرزوق ناصر الخرافي

رئيس مجلس الإدارة

Marzouk Naser Al-Kharafi
Chairman



Tel : +965 24624000 Fax : +965 24830291 P.O.Box : 21998, Safat 13080, Kuwait

Email : heisco@heisco.com Commercial Reg. No : 20735

Issued and Paid-Up Capital : KD 18,024,151.700 Authorized Capital : KD 22,000,000

www.heisco.com

نموذج الإفصاح المكمل
Supplementary Disclosure Form

Date	14 th January 2025	14 يناير 2025	التاريخ
Name of the listed company	Heavy Engineering Industries & Shipbuilding Co. K.S.C. (Public)	شركة الصناعات الهندسية الثقيلة وبناء السفن (ش.م.ك) عامة	إسم الشركة المدرجة
Disclosure title *	Supplementary Disclosure regarding BOD Meetings	إفصاح مكمل بشأن عقد إجتماع مجلس الإدارة	عنوان الإفصاح*
Date of Previous disclosure	9 th January 2025	9 يناير 2025	تاريخ الإفصاح السابق
Developments that occurred to the disclosure	The BOD on His Meeting held today, Tuesday 14 January 2025 at 1:00 pm has Approved for the acquisition of 75% of M/s Gulf Sky Factory Company to produce pressure vessels W.L.L in the Kingdom of Saudi Arabia & to start the process to obtain the formal approvals from the official Authorities.	مجلس الإدارة في إجتماعه الذي عُقد اليوم الثلاثاء الموافق 14 يناير 2025 قرر الموافقة على الإستحواذ على نسبة 75% من شركة مصنع سماء الخليج لإنتاج أوعية الضغط العالي ذ.م.م بالمملكة العربية السعودية والبدء في إجراءات الحصول على الموافقات من الجهات المختصة .	التطور الحاصل على الإفصاح
The financial effect of the occurring developments (if any)	The financial effect of the transaction will be included in the financial statements for the quarter following the completion of the transaction and the transfer of ownership of the shares	سيتم تحديد الأثر المالي للصفقة وإدراجه في البيانات المالية للربع التالي لإتمام الصفقة ونقل الملكية للحصص.	الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد)

* Supplementary disclosure from
(Heavy Engineering Industries & Shipbuilding Co.)

*إفصاح مكمل من (شركة الصناعات الهندسية الثقيلة وبناء السفن)



رديك